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1. Kokouksen avaaminen  

Avataan kokous ajassa 10:03. 

 

 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

 

3. Kokouksen pöytäkirjantarkastajien valinta 

Valitaan kokouksen pöytäkirjantarkastajiksi Meeri Jalonen ja Vilma Tossavainen. 

 



 

4. Kokouksen esityslistan hyväksyminen 

Hyväksytään kokouksen esityslista sellaisenaan. 

 

 

5. Ilmoitusasiat ja posti 

Johto ry:ltä on saatu vuosijuhla kutsu.  

Helsingin Yliopiston Poliittisen historian opiskelijoiden ainejärjestö Polho ry:ltä on saatu tieto 

näiden syysmatkasta Tampereelle, samalla Polho ry tiedustelee mahdollista yhteistapahtumaa tuolle 

ajankohdalle. 

 

 

6. Talous 

a) Taloustilanne 

Iltakoulun tilillä on tällä hetkellä 27 590,17 euroa. 

 

b) Laskut ja korvaukset 

On tullut kolme uutta laskua maksettavaksi. 

Lisbeth Laine ehdottaa, että maksetaan Tampereen Lääketieteen Kandidaattiseura ry:lle 370,00 

euroa Amos-klubin vuokraamisesta vuosijuhla sillikselle 4.11. Kulut menevät vuosijuhlabudjetista 

ja katetaan tapahtuman lipunmyynnillä. Hyväksytään ehdotus. 

Lisbeth Laine ehdottaa, että maksetaan Baaris Oy:lle 365,00 euroa Koskikeskuksen kokous- ja 

saunatilojen vuokra haalarikasteeseen 26.10. Kulut menevät tapahtumabudjetista ja katetaan 

tapahtuman lipunmyynnillä. Hyväksytään ehdotus. 

Lisbeth Laine ehdottaa, että maksetaan Luuppi r.y.:lle 600,00 euroa Pii-klubin vuokraamisesta 

Iltakoulun tutustumisiltaan 19.8. Kulut menevät saunabudjetista. Hyväksytään ehdotus. 

Lisäksi on tullut neljä uutta kulukorvausta. 

Lisbeth Laine ehdottaa, että maksetaan Paul Pellakselle 11,29 euroa Amazing raceen ostetuista 

tarvikkeista. Kulut menevät tapahtumabudjetista ja katetaan tapahtuman lipunmyynnillä. 

Hyväksytään ehdotus. 

Lisbeth Laine ehdottaa, että maksetaan Vilma Tossavaiselle 660,19 euroa fuksisitsien ruokien, 

juomien ja tarvikkeiden ostamisesta. Kulut menevät tapahtumabudjetista ja katetaan tapahtuman 

lipunmyynnillä. Hyväksytään ehdotus. 

Lisbeth Laine ehdottaa, että maksetaan Lassi-Olavi Mäkiselle 17,03 euroa Challenge Accepted -

tapahtuman palkintojen ostamisesta. Kulut menevät tapahtumabudjetista ja katetaan tapahtuman 

lippujen myynnillä. Hyväksytään ehdotus. 

Lisbeth Laine ehdottaa, että maksetaan Lassi-Olavi Mäkiselle 12,90 euroa fuksisitseille ostetuista 

juomista. Kulut menevät tapahtumabudjetista ja katetaan tapahtuman lippujen myynnillä. 

Hyväksytään ehdotus. 



 

c) Sijoitukset 

Markus Valkonen esittelee Handelsbankenin USA Indeksi Criteria rahaston mahdollisena uutena 

sijoituskohteena Iltakoululle tänä vuonna.  

Keskustelussa nousee ajatus sijoitusmäärän tuplaamisesta tuhanteen euroon, Iltakoulun hyvän 

taloudellisen tilanteen vuoksi. Ajatus otettava huomioon tulevina vuosina. 

Saara Vuorinen ehdottaa, että sijoitetaan Handelsbankenin USA Indeksi Criteria rahastoon 500 

euroa. Kulut menevät sijoitustoiminnan budjetista. Hyväksytään ehdotus. 

 

 

7. Sähköiset päätökset 

a) Anni Ketola ehdottaa 26.9.2023, että maksetaan 5 330,80 euroa HD-Group Oy:lle 

opiskelijahaalareista. Kulut menevät varainhankinnan budjetista ja katetaan 

haalarimainosten tuotolla ja haalareiden myynnillä. Hyväksytään ehdotus. 

 

b) Meeri Jalonen ehdottaa 26.9.2023, että varataan Koskikeskuksen sauna 26.10. 

haalarikastetta varten hintaan 360 €. Saunan vuokrasta 300 € menee tapahtumabudjetista ja 

katetaan lipunmyynnillä. Saunan vuokrasta 60 € menee ylijäämäisestä saunabudjetista. 

Hyväksytään ehdotus. 

 

c) Anni Ketola ehdottaa 26.9.2023, että maksetaan Tuulia Karilahdelle 36,61 euroa tarjoilujen 

ja kertakäyttöastioiden ostamisesta IK:n viralliseen tutustumisiltaan 19.8. Kulut menevät 

saunabudjetista. Hyväksytään ehdotus. 

 

d) Ronja Tilli ehdottaa 26.9.2023, että ostetaan Iltakoulun fuksikuninkaallisille uudet kruunut 

korkeintaan 30 eurolla. Kulut menevät tapahtumabudjetista ja katetaan lipunmyynnillä. 

Hyväksytään ehdotus. 

 

e) Anni Ketola ehdottaa 2.10.2023, että maksetaan AirBalticille 6239,00 euroa 

ulkomaanekskursion lentolipuista. Kulut menevät ekskursiobudjetista ja katetaan 

osallistumismaksuilla ja Euroopan parlamentin vierailutuella. Hyväksytään ehdotus. 

 

f) Parawee Chuenjit ehdottaa 2.10.2023, että ostetaan haalarikasteen jatkoille kolmiolippuja 60 

kappaletta hintaan 360 €. Kulut menevät tapahtumabudjetista ja katetaan tapahtuman 

lipunmyynnillä. Hyväksytään ehdotus. 

 

g) Lisbeth Laine ehdottaa 3.10.2023, että ostetaan bussirundille tarjoiluja sekä palkintoja 

korkeintaan 110 eurolla. Kulut menevät tapahtumabudjetista ja katetaan tapahtuman 

lipunmyynnillä. Hyväksytään ehdotus. 

 

h) Lisbeth Laine ehdottaa 4.10.2023, että hankitaan aj-tilaan kahvia, kauramaitoa ja 

leivontatarvikkeita korkeintaan 50 eurolla. Kulut menevät aj-tilan budjetista ja katetaan 

kahvin myynnillä. Hyväksytään ehdotus. 

 

i) Parawee Chuenjit ehdottaa 7.10.2023, että ostetaan 100 kappaletta julisteita 

Lavantanssibileiden mainostamiseen hintaan 61.44 €. Kulut menevät tapahtumabudjetista ja 

katetaan tapahtuman lipunmyynnillä. Hyväksytään ehdotus. 

 



j) Meeri Jalonen ehdottaa 11.10.2023, että ostetaan enintään 10 eurolla tarjoiluja IK 

keskustelee -tapahtumaan. Kulut menevät tuutoroinnin budjetista. Hyväksytään ehdotus. 

 

k) Lisbeth Laine ehdottaa 11.10.2023, että tilataan partyhalli.fi:stä koristeita Iltakoulun 

vujusillistä varten 22,90 eurolla. Kulut menevät vuosijuhlien budjetista. Hyväksytään 

ehdotus. 

 

l) Henrietta Mikkola ehdottaa 11.10.2023, että tilataan Merkilliseltä 200 kpl haalarimerkkejä 

vuosijuhlille 189,97 eurolla. Kulut menevät vuosijuhlien budjetista. Hyväksytään ehdotus. 

 

m) Parawee Chuenjit ehdottaa 11.10.2023, että tilataan Merkilliseltä 300 kpl haalarimerkkejä 

Lavatanssibileisiin 279,97 eurolla. Kulut menevät tapahtumabudjetista ja katetaan 

tapahtuman lipunmyynnillä. Hyväksytään ehdotus.  

 

 

8. Palaute hallitukselle 

Hallituksen palautelomakkeeseen on saatu kaksi uutta palautetta. Palautteessa kysytään tietoa 

tutkimusavustajien rekrytoinnista, sekä miksi perinnetyöryhmää ei ole aktivoitu laulukirjan 

päivittämisessä. Hallitus kiittää saadusta palautteesta.  

Tutkimusavustajien rekrytointiin liittyvää kysymystä selvitetään henkilökunnalta.  

Perinnetyöryhmää tullaan aktivoimaan ja otetaan mukaan projektiin sen edetessä. Uusia laulukirjoja 

voidaan kuitenkin tilata todennäköisesti vasta ensi vuoden puolella, sillä työ on hyvin alkuvaiheissa.  

 

 

Vilma Lintunen saapuu ajassa 10:16  

 

 

9. Menneet tapahtumat 

a) Global Perspectives Conference 28.9. 

Tapahtuma oli yleisesti onnistunut ja se pyritään tulevaisuudessakin järjestämään, sekä 

laajentamaan. 

 

b) Fuksisitsit 28.9. 

Meni hyvin. Erityisesti tapahtumapaikasta pidettiin.  

 

c) Syyslove 28.9. 

Syyslove sujui hyvin.  

 

d) Iltakoulun pesiskokeilu 29.9. 

Osallistujia oli yhdeksän (9) ja tapahtuma oli yleisesti onnistunut. 

 

e) Bussirundi 3.10. 

Tapahtuma oli yleisesti onnistunut. 90 lippua myytiin, osallistujia oli noin 80. Kierrettiin 

baareja ja jaettiin palkintoja.  

 



 

f) Sivuaineinfo 9.10. 

Tapahtuma oli yleisesti onnistunut. Osallistujia oli noin 20. Tapahtuman materiaalit on 

jaettu fuksien tg-ryhmään. Kysymyksiäkin kysyttiin. 

 

g) IK keskustelee – sitsikulttuuri 11.10. 

Tapahtuma oli yleisesti onnistunut. Hyvää keskustelua ja hyviä ideoita saatiin. 

Konkreettinen eteneminen uudistamisesta vielä auki. Työryhmän perustaminen uuden 

laulukirjan koostamiseksi sai kannatusta. Uudistaminen on kuitenkin melko pitkäkestoinen 

prosessi, joten uutta laulukirjaa ei saada vielä hetkeen. Alustavana aikatauluna työryhmän 

kokoaminen tänä syksynä ja kirja kuntoon ensi keväänä. Kirjan julkaisu ennen ensi syksyä. 

Työryhmään otetaan mukaan perinnetyöryhmä. Lisäksi sähköpostilistalle toimitetaan tieto 

työryhmästä jäsenistölle, jolloin kaikki halukkaat pääsevät mukaan.  

Tapahtumassa toivottiin rangaistuksia vähennettävän ja pöytäkisojen uusimista. Lisäksi 

toivottiin telegram ryhmää toastmastereille ja toiminnasta kiinnostuneille, jossa olisi ohjeita 

tehtävässä toimimiseen ja mahdollisuus ilmoittautua toastmasteriksi. Lisäksi toivottiin 

kokeilua sitseistä, joilla ei olisi paikkatoiveita.  

 

 

10. Tulevat tapahtumat 

a) Hiiriviikot 

 

i. Maisterisitsit 14.10. 

Tapahtuma peruttiin vähäisen osallistujamäärän vuoksi. Kehotetaan uutta hallitusta 

järjestämään ensi keväänä. 

 

ii. Haalarikastajaiset 26.10. 

Tila varattu ja vpk kontaktoitu. Ratinan puisto todennäköinen kaste paikka. 

Järjestelyt etenevät. Aiemmin tehty YTHS saunan varaus peruttiin. 

 

b) Alumnipaneeli 25.10. 

Paikka varattu ja alumnit rekrytoitu. Järjestelyt mallillaan 

 

c) Vaihtareiden harkkasitsit 25.10. 

Domus-klubi varattu. 24 vaihtaria voi osallistua. Järjestelyt hyvällä mallilla.  

 

d) Johdon Halloween-tapahtuma 26.10. 

Mainostetaan jäsenistölle. Päällekkäin haalarikasteen kanssa. Annetaan tilaa muille 

ainejärjestöille. Tapahtuman maksuttomuus ei ole vielä selvinnyt. 

 

e) Halloween-sitsit 31.10. 

Event julkaistu. Toastit rekrytoitu. Järjestetään pii-klubilla. Interaktio hoitaa raha-asiat. 

 

f) Ulkomaanexcursio Brysseliin 7.–10.11. 

Järjestelyt mallillaan. Vierailut Euroopan parlamenttiin ja Parlamentariumiin, Suomen EU-

edustustoon, Suomen suurlähetystöön, Kuntaliittoon, Finunionsiin ja Komissaari Urpilaisen 

kabinettiin.  

 

g) Karaokeilta 14.11. 



Interaktion ja Patinan kanssa. Järjestetään Damissa, ei todennäköisesti kuluja. Täytyy vielä 

kokoustaa tämän tiimoilta. 

 

h) Poikkitieteellinen beer pong -turnaus 16.11. 

Haalarimerkit tilattu. Järjestetään Bommarissa. Asian tiimoilta kokoustetaan vielä. 

 

i) Johdon fuksitapahtuma 21.11. 

Päivä onnistuttu sopimaan, muuten vielä epäselvä. 

 

j) Syyskokous 22.11. 

Tila varattava, tavoitellaan tilaa Virta auditorio 109. Dokumenttien valmistelu lomien 

jälkeen. 

 

k) Lavatanssibileet 23.11. 

Event julkaistu. Lipunmyynti alkaa 9.11. klo 12. Haalarimerkit ja grafiikat tilattu, vain bändi 

puuttuu toistaiseksi. Biopsi hoitaa tanssiopettajan ja tilan. Iltakoulu vastaa rahoista.  

 

Fuksien järjestämät pikkujoulut 7.12. Alustava ohjeistus annettu.  

Hallitussitsit johdon kanssa suunnitteilla. Toimisivat hallituksen vaihto sitseinä. Toteutus ajatuksen 

tasolla toistaiseksi. 

Johdon kv sitsien päivämäärä vaihdettu 29.11.  

 

 

11. Tutorointi ja yhdenvertaisuus 

Fuksi ja tutor kyselyt teetetään haalarikasteen jälkeen, tavoitteena koostaa ennen joulua.   

TREY:n koulutukseen uuden hallituksen perehdyttämisestä ja toiminnan dokumentoinnista 

osallistuttiin. Esille nousseena ongelmana, ettei hallituksella ole yhteistä perehdytystä. Perehdytys, 

jossa käytäisiin läpi yleiset asiat, budjetti, talous, sähköiset päätökset jne. Tämä järjestettäisiin 

tehtävä kohtaisen perehdytysten lisäksi. Muina esille nousseina asioina, että perehdytykset tulisi 

suorittaa ajoissa ja että paljon dokumentointia on parempi kuin ei ollenkaan. Järjestömuisti on lyhyt. 

Lisäksi sektori ja tapahtumakohtaisen dokumentoinnin tärkeydestä huomautettiin.  

 

 

Heidi Tauriainen saapuu ajassa 10:48 

 

 

12. Koulutuspolitiikka 

Syyskuun kollegioon osallistuttu puheenjohtajan kanssa. Muun muassa kampuskehitys, sisäänoton 

kiintiöt ja valintakokeet puheenaiheina.  

Kvalikurssin opettajan kanssa suunniteltu alkavaa kvalitatiivisten menetelmien kurssia, jotta viime 

vuoden ongelmat eivät toistuisi.  



Lokakuun alussa osallistuttu koulutuksen suunnitteluryhmä. Agendalla muun muassa Norppa 

palautejärjestelmä ja opintosuunnitelmien suunnittelutyö. 

Tänään julkaistaan ANTI:n kopo ekstra. 

 

 

13. Kulttuuri ja ympäristö 

Ei uutta tiedotettavaa. 

 

 

14. Viestintä ja sosiaalipolitiikka 

Perioditauon jälkeen hallituspestien ja toimihenkilöiden esittelyt Instagramissa.  

Ihastu Iltakouluun järjestetään 13.11.  

ANTI:n verkkoversio julkaistaan tänään. Selvitetään vaadittavien vapaakappaleiden määrää 

Kansalliskirjaston ja Viestipainon kanssa, minkä vuoksi fyysinen ANTI julkaistaan vasta 

perioditauon jälkeen. 

 

 

15. Kehitysyhteistyö ja kansainvälisyys 

Kv-tutor haku on alkanut 9.10. ja jatkuu 24.10. asti. Pestiä tullaan mainostamaan. 

Vaihtareita on tiedotettu haalareista ja niiden noudosta.  

 

 

16. Työelämä ja alumni 

Kaljaa ja kv-politiikka, kuten myös cv ja harkka -pajan, järjestelyt etenevät. 

 

 

17. Varainhankinta 

Haalarit saapuvat tänään.  

 

 

18. Liikunta ja hyvinvointi 

Kenttävuoroja Staabi vs. TA -peliin on saatavilla huonosti. Ottelun järjestämisen ajankohtaa on 

tarkasteltava. 

Juoksutapahtuma akateemiseen varttiin osallistui iltakoululaisia. Saunavuokra jaetaan osallistujien 

määrän mukaan ainejärjestöille. 



 

 

19. Ainejärjestötila 

Kahvipannu on ottanut osumaa. Uuteen kahvinkeittimeen sijoittamista on pohdittava.  

Tilassa tulisi suorittaa siivous. 

Ei päivystyksiä perioditauko viikolla. 

 

 

20. Vuosijuhlat 

Järjestelyt sujuvat hyvin. Menut varmistettu. Merkit ja pöytäohjelmat tilauksessa.  

Silliksellä ei mene niin hyvin. Raha ei riitä ja toimikunta pyytääkin lisärahoitusta sillikselle. 

Päätöstä lisärahoituksesta ei tehdä vielä tässä kokouksessa.  

Yleisesti tilanne vuosijuhlien kanssa on kuitenkin hyvä. Vuosijuhlilla palkittavien ehdottaminen 

jäsenistölle tällä hetkellä mahdollista. Lomake ehdotuksille on auki ensi viikkoon asti.  

Ainejärjestönauhan käytöstä on tehtävä ohjeistus Instagramin puolelle.  

 

 

21. Uusien jäsenten 

Lisbeth Laine ehdottaa, että hyväksytään viisi (5) uutta jäsentä. Hyväksytään ehdotus.  

 

 

22. Puheenjohtajan tilannekatsaus 

Yliopiston turvallisuuskoulutukseen osallistuttu, agendalla muun muassa paloturvallisuus ja 

alkoholin säilytys järjestön tiloissa. Näihin seikkoihin liittyviä tarkastuksia luvassa yliopiston 

puolelta. Näistä saadaan tieto etukäteen. Pelastusharjoituksia luvassa. Lisää tietoa myöhemmin. 

Myös TREY:n koulutukseen syyskokouksen järjestelyistä osallistuttu. Sähköinen äänestyksen 

toteuttaminen syyskokouksessa otettava harkintaan.  

 

 

23. Muut esille tulevat asiat 

Kun uusia haalareita jaetaan ainejärjestötilassa, tulee jakajana olla paikalla vähintään yksi 

hallituslainen. 

 

 

24. Seuraavan kokouksen ajankohta 



Päätetään seuraavan kokouksen ajankohta myöhemmin. 

 

 

25. Kokouksen päättäminen 

Päätetään kokous ajassa 11:27. 

  

  

 

 

 

  

 

_______________________________________  _______________________________________ 

Lisbeth Laine, puheenjohtaja  Valtteri Hakala, sihteeri 

 

_______________________________________  _______________________________________  

Meeri Jalonen, pöytäkirjantarkastaja  Vilma Tossavainen, pöytäkirjantarkastaja 


